

Bidder Pre-Registration

--	--	--	--

For internal use only.

If you plan to attend the auction, please fill out this form and email it to auction@zachys.com or fax it to +852.3014.3838 or +1.914.313.2350 prior to the first session of the auction. Please refer to Conditions of Sale printed in the catalog for this sale.

Invoice Information ★: (Applicable sales tax will be charged at time of shipment)

Family Name	Given Name		
Name (as it will appear on the invoice)	Sale ID	Client Number	
Street Address	City	State	Zip Code
Daytime Telephone	Fax Number	Email address	

Shipping Address (applicable sales tax will be charged at time of shipment)
 Purchases will not be shipped automatically. Please fax the **Collection & Delivery Form** to +852.3014.3838 or +1.914.313.2350 in order to arrange for payment and expedite the shipment of your purchases. For further information, please call 852.2530.1971 or +1.914.448.3026 or email asia@zachys.com / auction@zachys.com.

Same as invoice address Address if different from above

Family Name	Given Name		
Name (as it will appear on the invoice)	Sale ID	Client Number	
Street Address	City	State	Zip Code
Daytime Telephone	Fax Number	Email address	

Tax Exempt (Proper documentation required to waive taxes)

New York California

Credit Information

Buyers are expected to pay for purchases within 14 calendar days after the auction. At the end of this 14 day period, Zachys reserves the right to charge the Buyer's credit card on file for any amounts still due. All amounts remaining due after this 14 day period will be subject to a 2% per month late charge. In addition, any payments in default after 21 days will incur a penalty equal to 3% of the purchase price. Additional late fees equal to 3% of the total purchase price may be charged for every 14 days past the initial 21 day period. All payments are payments on account until all invoices and all balances due are paid in full. Please submit the Collection & Delivery Form provided in this catalog to expedite payment and delivery for auction purchases.

To avoid delays in the release of your purchases, prospective Buyers are requested to supply bank references prior to the auction. All charges are subject to acceptance by Zachys and the applicable credit card company. Zachys will accept Visa, MasterCard, Discover (US only), American Express, and Union Pay★ (HK only). The maximum allowed to be charged on credit cards is limited to HK\$200,000 or US\$20,000 per auction. Zachys reserves the right to charge Buyer's credit card and to immediately assess a 3% late penalty charge, should payment be past the due date, notwithstanding that the amount of such charge may exceed HK\$200,000 or US\$20,000.

In the event a charge or check is not accepted by the appropriate financial institution, Buyer remains liable for all amounts owed on the dates due.

★Card must be present upon payment

First Time Buyers

First time buyers may settle invoices by wire transfer or check only. Zachys requires front and back copies of all credit cards for new buyers along with picture identification. If a business organization registers for this sale, a Business Registration or a certificate of incorporation and proof of director may be required in addition to this form.

HKID Card **Driver's License ID Number:** _____

Please charge my card for purchases up to US\$20,000/HK\$200,000 automatically after the sale.

Amex Visa MC Discover (US Only) Union Pay★ (HK Only) Passport Other

★Card must be present upon payment

Number	Expiration Date	CVV
Name as it appears on card	Billing address for credit card	
Bank Name	Contact	Branch
Account Number	Telephone	

I authorize the above bank to release account information to Zachys

Approximately how high a credit authorization do you want for this sale? \$ _____

I agree (either in writing or electronically) that I will bid and buy subject to, and hereby agree to be bound by, Zachys' "Buying & Bidding Information," "Conditions of Sale," and "General Catalog Notes" set forth in the catalog. This agreement shall apply to this auction and, unless and until the "Buying & Bidding Information," "Conditions of Sale," and/or "General Catalog Notes" are amended, all future auctions in which I bid. In the event of any amendment of the "Buying & Bidding Information," "Conditions of Sale," and/or "General Catalog Notes," I will agree (either in writing or electronically) to bid and buy subject to, and agree to be bound by, such amended version of the "Buying & Bidding Information," "Conditions of Sale," and "General Catalog Notes."

Signature (required)	Date
-----------------------------	-------------

Initial here if you elect to decline the 1% Protection coverage as described in Paragraph 2 of the Conditions of Sale set forth in the catalog for this sale. **Initials:** _____

★Trade: Invoice Name and Address must agree with your state or local sales tax exemption certificate and liquor license.

競投者預先登記表格

2011H

--	--	--	--

For internal use only.

如閣下欲出席拍賣會，請填妥本表格並於拍賣會第一部份開始前最少兩個工作天傳真至 +852.3014.3838 或 +1.914.313.2350。請參考本目錄中的銷售條款。

賬單資料[Ⓟ]：（如有需要，將按此付運地址收取應繳稅項。）

姓	名				
姓名（將會顯示於賬單上）		拍賣編號		客戶號碼	
街道	城市	州/省份	區號	國家	
日間聯絡電話	傳真號碼	電郵地址			

信貸資訊

買家必須於拍賣會舉行日起計14個日曆天內為所購入的拍品繳付全數款項。在這14天繳款期限過後，Zachys（“施氏佳釀”）有權保留買家預先提供的信用卡及其資料收取任何欠款。如未能於上述時間內繳付相關款項，將額外收取月利息2%的逾期款項。另外，若應付款項逾期超過21天，買家需額外繳付相等於全數款項總數3%的逾期罰款，其後，將再以每14天為期結算一次，並可能收取同等金額的逾期罰款。直至施氏佳釀已收取所有餘款前，付款程序不會被視為完成。請呈交本目錄提供的提貨表格以執行拍賣會上購得貨品的付款與付運。為避免購得貨品延遲釋出，準買家需於拍賣會舉行前提供銀行參考資料。所有收費將獲施氏佳釀及可適用的信用卡公司承認。施氏佳釀只接受Visa、MasterCard及美國運通(American Express)信用卡。信用卡付款金額上限為一場拍賣會\$200,000港元。但施氏佳釀有權保留以該買家的信用卡繳交欠款並即時收取3%逾期罰款的權利，縱使款項有可能超過\$200,000港元。如信用卡費用或支票未被適當的財務機構接納，買家仍需對所有已到期而仍未付清的款項負責。

首次買家

首次買家只可以支票或銀行匯款付款。施氏佳釀有權要求首次買家提供附有照片的身份證明文件的同時，一亦需提交信用卡的正背面副本。

香港身分證 Amex Visa MC 護照

信用卡號碼	信用卡到期日	
信用卡持有人名稱	信用卡登記地址	
銀行名稱	聯絡	分行
戶口號碼	電話	

本人授權上述銀行將戶口資料給予 Zachys Asia, Ltd。

閣下於此拍賣會中欲授權大約多少的信貸額? \$ _____

本人同意於此次及所有拍賣會中受本目錄中的銷售條款約束。中文版本僅供參考，英文與中文版本如有任何抵觸，概以英文版本為準。本人亦同意將不會，不論自己或作為別人的中介人，於 Zachys Asia, Ltd 的拍賣會中對自己託付的貨批出價。

簽署（必須） _____ 日期 _____

如閣下[不/拒絕/不願意]繳付此目錄之銷售條款第2及8項內列明之 1% 保護金，請在此簽署：

[Ⓟ] 商用：賬單名稱及地址必須與閣下當地的稅務豁免證明及酒牌相同

所有於香港的拍賣會均會以港元 (HK\$) 結算及所有貨批均會以港元 (HK\$) 出售。